Els grups municipals opinen

Primàries

C:



"Póntela, pónsela"



Des que va néixer Granollers per la Independència – Primàries Catalunya, un dels trets que ens ha caracteritzat és la transversalitat de les ideologies que representen no sols qui vàrem formar part de la llista electoral, sinó també els voluntaris i voluntàries que ens acompanyen i fan possible aquest projecte. A priori, hom pensaria que dins de qualsevol projecte de caire polític és imprescindible que tothom sigui el més afí possible ideològicament, però, per molt que sembli impossible, aquesta transversalitat fa que haguem d'assolir -i assolim- els consensos necessaris per complir no sols amb els nostres compromisos electorals, sinó per adaptar-los a les circumstàncies i els reptes que han sorgit al llarg del primer any i escaig de mandat, tot donant-ne compte als nostres electors.

Aquest petit «experiment» és precisament una mostra que independentistes es poden unir i treballar plegats malgrat les diferències ideològiques per assolir un únic objectiu: implementar el mandat de l'1 d'octubre.

Precisament per això, molts de nosaltres creiem en una unitat estratègica, un front comú d'independentistes —disposats a fer la independència— que treballem plegats per donar compliment al «Sí» a la independència que el 2017 catalans i catalanes vam triar a les urnes. Cada cop queda menys temps per les properes eleccions al Parlament de Catalunya i tenim la responsabilitat de triar qui, ara sí, ens dugui a la independència del nostre país.

Jordi Planas i Bielsa Voluntari Granollers per la Independència – Primàries Catalunya Por motivo del parón estival esta columna de opinión fue escrita a mediados de julio para su publicación en el boletín municipal del mes de septiembre. Esperamos que cuando usted la lea no haya aumentado el número de rebrotes de Covid-19, una de las principales preocupaciones en el momento de su redacción.

Deseamos que, tras las situaciones de alarma en forma de rebrote sufridas el pasado mes de julio en diferentes puntos de nuestra geografía, como por ejemplo en la comarca del Segrià de Lleida, Girona o en l'Hospitalet de Llobregat, la ciudadanía haya tomado conciencia de la gravedad de la situación y de la amenaza que se cierne sobre todos nosotros. Durante una temporada larga no podremos bajar la guardia, confiarnos, pues el virus sigue activo y sólo con perseverancia y unidad podremos vencerlo. Desde Ciudadanos no hemos dejado de insistir en la importancia del uso de la mascarilla para prevenir estos rebrotes, especialmente en los espacios públicos y cuando no se pueda mantener la distancia de seguridad. Lamentablemente PSOE y Podemos votaron en contra de **nuestra propuesta** de bajar al 4% el IVA de las mascarillas, geles hidroalcohólicos y demás materiales que son actualmente de máxima necesidad y una barrera de protección y prevención contra el coronavirus.

Por otra parte, parece ser que aún sigue habiendo una minoría no desdeñable de la población que, por desinterés o egoísmo, se mantiene impermeable a los sucesivos mensajes lanzados desde las instituciones y autoridades sanitarias. Creemos que a estas alturas ya todos somos más que conscientes de la importancia del uso obligatorio de la mascarilla (exceptuando los casos que lo desaconsejan por prescripción médica) y de mantener un distanciamiento social. **No hay excusas**. No queremos ver de nuevo nuestros hospitales saturados y la economía parada con las consecuencias devastadoras que esto conlleva.

Hacemos un llamamiento apelando a la responsabilidad y solidaridad, especialmente de los jóvenes. Y adaptando un célebre lema publicitario que muchos recordarán, insistimos: "Póntela, pónsela"... la mascarilla. Por tu salud y la de todos.

Juan Manuel de Vargas Concejal del Grupo Municipal Cs Granollers ciutadans@granollers.cat